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Protokół Nr XI/2019 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 listopada 2019 r. 

 

Zapis XI Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=-3qlyYWGxUo&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 11:15 

 

XI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 listopada 2019 r. na godz. 10.00  

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XI Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Zastępcę 

Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Tujsku Pana Dariusza 

Różyckiego, Sołtysów,  pracowników Urzędu Gminy w Stegnie, mieszkańców Gminy, 

przedstawiciela mediów oraz Radnych Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 11 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – nieobecni: Radny 

Grzegorz Borowiec, Radny Michał Ligocki, Radny Maciej Makowski, Radna Małgorzata 

Mechlińska - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego Kamila 

Parol, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wracając do punktu „Zatwierdzenie porządku 

obrad” ponownie zapytał czy są uwagi Radnych do przedłożonego porządku. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XI Sesji Rady 

Gminy Stegna: 

https://www.youtube.com/watch?v=-3qlyYWGxUo&feature=youtu.be
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z VIII, IX i X Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku szkolnym 

2018/2019. 

10. Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2019. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

11.1. przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 199/30, 199/31 obręb Stegna; 

 

11.2. wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

ustalenia zasad w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego; 

 

11.3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

11.4. zmiany uchwały nr VI/62/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 18 kwietnia 2019 r.  

w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych; 

 

11.5. zmiany uchwały nr XLIV/446/2014 z dnia 18 września 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Stegna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów; 

 

11.6. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia; 

 

11.7. zmiany Uchwały NR IX/95/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 3 października 2019 r. 

w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci 

i Młodzieży”; 

 

11.8. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r.”; 

 

11.9. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy; 

 

11.10.  przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu Regulaminu 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków; 

 

11.11.  przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Stegna na lata 2020-2024"; 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż projekt uchwały 11.12. 

obradowany będzie zgodnie z przekazaną Radnym autopoprawką. 
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11.12. zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o.; 

 

11.13. zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Komunalnego „Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie; 

 

11.14. zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019; 

 

11.15. zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Na obrady XI Sesji Rady Gminy Stegna dołączył Radny Maciej Makowski – stan Radnych 12 

obecnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Przyjęcie protokołów z VIII, IX i X Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr VIII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z VIII Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 05 lipca 2019 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z VIII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

Protokół Nr VIII/2019 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr IX. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z IX Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 03 października 2019 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z IX Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

03 października 2019 roku:  

za 11, przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

Protokół Nr IX/2019 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr X. 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z X Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 24 października 2019 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z X Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

03 października 2019 roku:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

Protokół Nr X/2019 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Nie zgłoszono zapytań. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował miejscowościom Jantar  

i Mikoszewo za zorganizowanie obchodów uroczystości Odzyskania Niepodległości. Radni 

mieli możliwość uczestniczyć w „Wieczernicy” organizowanej w Szkole w Jantarze przez 

nauczycieli, Radę Rodziców a także Sołtysa Sołectwa Jantar, za co serdecznie dziękuje. 

W dniu 11 listopada wspólnie z Sekretarzem Gminy oraz Radną Brygidą Drągowską 

uczestniczył w obchodach w miejscowości Mikoszewo, rozpoczynając od złożenia kwiatów 

przy pomniku. W szczególności dziękuje Sołtysowi i Radzie Sołeckiej Sołectwa Mikoszewo, 

przedstawicielom Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju „Aktywni Razem”, Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Mikoszewie, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie oraz Radnej Brygidzie 

Drągowskiej. Ma nadzieję, że uroczystości te będą kontynuowane w kolejnych latach.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie wydania opinii odnośnie przedłożonych dokumentów na 

dzisiejszą sesję. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

 

1. udział w X Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. 6.11 oraz 14.11.2019 r. posiedzenie komisji w sprawie rozpatrzenia skarg; 

3. udział w Wieczernicy w Szkole w Jantarze. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w X Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. udział w spotkaniu rady sołeckiej w Rybinie; 

3. posiedzenie komisji – omawianie materiałów na XI sesję; 
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4. udział w „Wieczernicy Patriotycznej” organizowanej w Szkole w Tujsku; 

5. udział w XI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska przedstawiła pracę komisji: 

1. posiedzenia komisji w dniach : 30.10.2019 r. oraz 12.11.2019 r.; 

2. udział w wykładzie „Śladami Ewangelików w Żuławkach”, spotkanie dotyczyło efektów 

prac architektoniczno-historycznych, jakie miały miejsce podczas rewitalizacji zabytkowej 

kapliczki w Żuławkach. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stegna w roku 

szkolnym 2018/2019. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski sprawozdanie zostało Radnym przekazane. 

Odbyło się posiedzenie Komisji, na którym materiał był omawiany. Zapytał czy Radni mają 

pytania bądź uwagi. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2019. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski informacja została Radnym przekazana. Zapytał 

czy Radni mają pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.1.   projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 199/30, 199/31 obręb 

Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 199/30, 199/31 obręb Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/106/2019 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 199/30, 199/31 obręb Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.2.   projekt uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów, określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz ustalenia zasad w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

ustalenia zasad w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/107/2019 

w sprawie wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

ustalenia zasad w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.3.   projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/108/2019 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.4. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/62/2019 Rady Gminy 

Stegna z dnia 18 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi lub pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr VI/62/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 18 kwietnia 2019 r.  

w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/109/2019 

w sprawie zmiany uchwały nr VI/62/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 18 kwietnia 2019 r.  

w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.5.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/446/2014 z dnia 

18 września 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Stegna oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/446/2014 z dnia 18 września 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Stegna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/110/2019 

w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/446/2014 z dnia 18 września 2014 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Stegna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.6.   projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr XI/111/2019 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.7.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR IX/95/2019 Rady 

Gminy Stegna z dnia 3 października 2019 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały NR IX/95/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 3 października 2019 r. 

w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży”.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/112/2019 

w sprawie zmiany Uchwały NR IX/95/2019 Rady Gminy Stegna z dnia 3 października 

2019 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.8.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2020 r.” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, jednak wnosi o skorelowanie celów głównych programu  

z wysokością środków finansowych zaangażowanych na realizację poszczególnych działań 

oraz rozszerzenie priorytetowych zadań publicznych. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski wyjaśnił, że Komisja zgodnie 

uznała, że cele główne programu nie są realizowane. Prosimy, aby Urząd zastanowił się jak 

poprawić działanie w określonych celach głównych i tym samym dzielenie środków. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r.”. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/113/2019 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r.” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.9.   projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stegna skarga została przekazana do Wójt Gminy Stegna celem ustosunkowania  

się do przedstawionych w skardze zarzutów oraz do Komisji skarg, wniosków i petycji celem 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego oraz opracowania propozycji sposobu ich 

rozpatrzenia. Radni otrzymali wyjaśnienia Wójt Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, 

wniosków i petycji – uznające skargę za bezzasadną. 

Poinformował, że Rada obraduje na projektem uchwał ze zgłoszoną autopoprawką w 

uzasadnieniu, którą Radni otrzymali. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu – imienny 

wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/114/2019 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.10.   projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu projektu Regulaminu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 

ścieków 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu Regulaminu 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/115/2019 

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

Regulaminu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.11.   projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stegna na lata 2020-2024” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Stegna na lata 2020-2024”. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/116/2019 

w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Stegna na lata 2020-2024” 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.12.   projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 

będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad projektem 

zgłoszonym w ramach autopoprawki. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/117/2019 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2018-2021 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 11.13.   projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących 

w posiadaniu Przedsiębiorstwa Komunalnego „Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad projektem 

zgłoszonym w ramach autopoprawki. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Komunalnego 

„Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 17. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/118/2019 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Kanalizacyjnych dla Gminy Stegna na lata 2018-2022 będących w posiadaniu 

Przedsiębiorstwa Komunalnego „Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.14.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 18. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/119/2019 

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.15.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady 

Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 19. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/120/2019 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 12.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 
Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że interpelacje nie zostały 

zgłoszone.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał obecnego Radnego Powiatu 

Nowodworskiego Pana Michała Ambroziak, który dołączył na obrady. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że jeżeli ktoś chciałby zabrać  

w tym punkcie głos zgłasza ten fakt sekretarzowi obrad, Radnemu Kamilowi Parol.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Obecnych 12 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał przekazane przez Sołtysa Sołectwa 

Tujsk zaproszenie na dzień 30.11.2019 r. na godzinę 13: Stowarzyszenie „Tujsk Sobie  

i Sąsiadom” zaprasza do podsumowania projektu „Tu Mieszkam, Tu Zmieniam”, nazwa 

projektu „670-lecie historia, wiedza, praca, zabawa”. Projekt dofinansowany przez Fundację 

Santander, w ramach, którego wykonano wiele zadań. W kolejnych dniach będzie można 

obejrzeć w świetlicy wiejskiej w Tujsku przygotowaną wystawę zdjęć i prac konkursowych. 

Szczegółowy harmonogram znajduje się na stronie internetowej sołectwa. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał udzielił głosu zgodnie z kolejnością 

dokonanych zgłoszeń. 

 

Radny Maciej Makowski w dniu dzisiejszym Rada głosowała przystąpienie do planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 199/30, 199/31 obręb Stegna. 

Wyjaśniono Radnym, że dotyczy to planowanej inwestycji budowy sali sportowej. Chciałby 

zapytać o bliźniaczą inwestycję w Drewnicy. Inwestycje te miałyby być prowadzone w jednym 

czasie, aby zminimalizować koszty. Mieszkańcy i wszyscy zainteresowani generalnie nie mają 

wiedzy, jaki jest kierunek działania, jak gmina widzi możliwość postawienia takiego obiektu  

w szkole w Drewnicy. Patrząc na to, że reprezentuje mieszkańców Żuławek i Książęcych 

Żuław, a dzieci z tych miejscowości uczęszczają do tej szkoły jest tym zainteresowany.  

Chce dopytać, jakie są możliwości, jakie przeszkody, jak włodarze widzą możliwość 

postawienia tego obiektu w jednym czasie z tym, który jest planowany w miejscowości Stegna.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne to borykamy  

się z jednym problemem, brakiem środków finansowych na ich realizację. Obecnie posiadamy 

dokumentację projektową na budowę hali sportowej w Stegnie jak również na budowę hali 

sportowej w Drewnicy. Szacunkowy koszt tych hal to 10 mln zł w Stegnie, niecałe 17 mln zł  

w Drewnicy. Różnica w kosztach wynika z tego, że grunt w Drewnicy jest nienośny i wymaga 

palowania. Zdolność kredytowa, jaką gmina posiada to maksymalnie 17 mln zł. W ostatnim 

czasie zadania oświatowe pochłaniają coraz większą część budżetu, wynikających niezależnie 

od działań Wójta. W gminie funkcjonuje 5 placówek oświatowych, chcielibyśmy je utrzymać 

w jak najlepszy poziomie dla nauczycieli i dzieci, ale dochodzimy już do sytuacji,  
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gdzie w szkołach uczą guwernantki. Ze społecznego punktu widzenia jest to akceptowalne, 

z ekonomicznego nie. W ostatnim czasie Wójt Gminy Stegna przeprowadził audyt po reformie 

oświatowej, która była przeprowadzona 2 lata temu, odnośnie dalszego funkcjonowania 

placówek w takiej formie jak jest dzisiaj. Na chwilę obecną Radni Gminy otrzymali materiały 

do zapoznania i przeanalizowania. W najbliższym czasie zorganizujemy spotkanie. Odnośnie 

sporządzonej analizie powiadomiony został Pomorski Kurator Oświaty. 

Planowana jest budowa dwóch hal sportowych, projekt „Sportowa Polska” będzie otwarty 

przez Ministerstwo najprawdopodobniej w styczniu i będzie trwał do końca marca. 

Ubiegłoroczna edycja przewidywała maksymalne dofinansowanie na wysokości 70% do 

budowy pierwszej hali. Wniosek będzie składany, będą poczynione wszelkie starania,  

aby zrealizować obie hale, ale jest to uzależnione od możliwości finansowych.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że otrzymał już projekt budżetu 

na 2020 rok, niebawem będzie on przez Radnych obradowany. O sprawach i problemach 

samorządów nie musimy mówić, Radni z uwagi na pełnione funkcje są tym zainteresowani  

i wiedzą, z czym przyjdzie się zmierzyć. Są samorządy, które zderzyły się z brakiem 

możliwości spięcia projektu budżetu.  W naszej gminie jest on już gotowy. Trzeba wziąć pod 

wzgląd fakt, iż gmina musi zabezpieczyć wszelkie zobowiązania, również te w placówkach 

podległych.  

 

Pan Krzysztof Michalski odnośnie wspomnianego audytu, którego ostateczna wersja ukazała 

się w gminie, nie mamy póki, co jeszcze możliwości zapoznania się z nim, zapytał czy w 

audycie i czy w konsekwencji stanowisko Rady Gminy Stegna odniesieniu do tego audytu 

przewiduje niezmienność placówek oświatowych na terenie Gminy Stegna w formie i kształcie, 

jakim funkcjonuje w chwili obecnej i na jak długi okres jest przewidziane, że ta niezmienność 

będzie zachowana. Ma na myśli niezmienność w kontekście organizacyjnym, między innymi  

w zakresie łączności bądź likwidowania placówek względnie czynienia z jednych samodzielny 

fili innych samodzielnych.  

Jaki jest zamysł, koncepcja i wola organu stanowiącego Gminy w zakresie istnienia placówki 

szkolnej w Jantarze, czy są podejmowane, czy jest zamiar podejmowania czynności w zakresie 

zmiany statusu tej placówki, ewentualnie najbardziej drastyczne likwidacja placówki. 

Odnośnie ogłoszonego w dniu 15 listopada 2019 r. przetargu na zakup biletów miesięcznych 

dla uczniów dojeżdżających do jednostek oświatowych w roku szkolnym 2020 w dni nauki 

szkolnej w miesiącach styczeń – czerwiec 2020, termin składania ofert 25 listopada, stwierdził, 

że powszechna wiedza jest taka, że przewozy były organizowane na rok kalendarzowy, nie na 

rok szkolny. Zapytał, co jest przyczyną takiej zmiany i czy być może nie jest to związane  

z koncepcją korekty placówek oświatowych na terenie gminy.  

Czy poruszane zagadnienia znajdują odzwierciedlenie w projekcie budżetu na 2020 rok. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski audyt wykonywany przez firmę Vulcan został 

zakończony. Są w nim przedstawione dalsze możliwości funkcjonowania oświaty na terenie 

Gminy Stegna. Na chwilę obecną został on przekazany Radnym do zapoznania, nie ma jeszcze 

opracowanego całokształtu określającego zakres, jaki będzie niezmienny, czy pozostanie w tym 

samym zakresie. Zamysłu żadnego jeszcze nie ma, dokument przewiduje kilka wariantów,  

w związku z powyższym, żaden nie jest jeszcze akceptowany i nie został przez nikogo 

wyłoniony.  

Przetarg na zakup biletów miesięcznych na przewozy szkolne w 2020 roku jest spowodowany 

pewnymi założeniami, które mają być zrealizowane. Najbardziej wpływającym czynnikiem 

takiej decyzji była wartość ceny, którą moglibyśmy uzyskać w okresie półrocza. Wiadomo,  
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że wykonawca szacując koszty dojazdów nie wie czy za pół roku po wyborach ceny benzyny, 

energii i wszystkie nośniki dotyczące kosztów pracy nie ulegną znacznie podniesieniu. 

Pan Krzysztof Michalski nie zgadza się z odpowiedzią, oferent przygotowujący się do 

przetargu doskonale wie jak szacować koszty. Nie przyjmuje do wiadomości, że kwestia 

potencjalnych wzrostów kosztów jest podstawowym założeniem ograniczenia usług 

przewozowych w zakresie tego zapytania przetargowego do miesiąca czerwca. Prosi o bardziej 

stanowcze stanowisko w tej sprawie. 

W jakim przedziale czasowym władze dają sobie czas na podjęcie działań w kwestii organizacji 

placówek oświatowych i ostatecznie rozwiać wątpliwości, ponieważ społeczność najbardziej 

zainteresowana tą sytuacją i tematem, czyli rodzice dzieci plus pracownicy szkoły w Jantarze 

są w niepewności w związku z brakiem stanowczego, jasnego komunikatu ze strony gminy. 

Prosi o doprecyzowanie jak w projekcie budżetu ujęte są potencjalne kierunku organizacji 

placówek oświatowych. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski ponownie podkreślił, że na chwilę obecną, nie ma żadnych 

konkretnych postanowień, wspólne prace z Radą Gminy dopiero się rozpoczną. 

Jakiekolwiek rozwiązania do przyjęcia musiałyby powstać do końca lutego przyszłego roku. 

To, co się działo po ostatnim spotkaniu, po warsztatach Radnych z Dyrektorami, dziwnym 

trafem znalazł się transparent na szkole w Jantarze „Nie damy zamknąć szkoły”. Nikt nie mówił 

o zamknięciu szkoły. Analizowane były wszystkie warianty złożone w audycie i rozmowy 

prowadzone były w tym zakresie. Na chwilę obecną żadna decyzja nie jest podjęta, temat 

dopiero będzie przedmiotem rozmów. Audyt zostanie udostępniony opinii publicznej do 

wglądu, aby wszyscy mieszkańcy gminy mogli zapoznać się z systemem oświaty i dalszymi 

kierunkami możliwości rozwoju na terenie Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych projekt budżetu na rok 2020 został przedłożony Przewodniczącemu Rady, o czym 

informował 15 minut temu. 

W projekcie tym, jeżeli chodzi o wynagrodzenia dla nauczycieli w szkole w Jantarze są 

zaplanowane na cały rok budżetowy. Jest to projekt, nad którym prace dopiero się rozpoczną.  

Jeżeli chodzi o przedłożoną analizę oświatową to w związku z nieuczestniczeniem w 

posiedzeniach komisji on oraz Wiceprzewodniczący Rady otrzymali ją w dniu dzisiejszym, 

natomiast Radnym została ona przekazana na posiedzeniu komisji. Nad tym dokumentem 

dopiero Rada rozpocznie prace. Wszelkie decyzje, jakie miałyby zapaść w kwestii ewentualnej 

likwidacji jakiejkolwiek placówki oświatowej muszą zostać podjęte w drodze uchwały Rady 

Gminy w terminie do końca lutego. Na chwilę obecną ani jemu, ani chyba żadnemu Radnemu 

nie jest znany jakikolwiek pomysł dotyczący zamykania placówek. Na chwilę obecną do Rady 

Gminy nie trafił projekt dotyczący reorganizacji placówek oświatowych w Gminie Stegna. 

Sama analiza nie jest decyzją.  

 

Pan Krzysztof Michalski jak wygląda procedura wszyscy mogą doczytać, pyta, jaka jest wola 

póki, co osób wchodzących w skład Rady Gminy Stegna, co do tej przyszłości. Kwestia 

przewidzianych wynagrodzeń do końca roku o niczym nie świadczy, ponieważ jako placówka 

filialna, w przypadku przyjęcia takiego wariantu dalej wynagrodzenia będą znajdować się w 

budżecie. Chodziło mu nie tylko o kwestie dotyczące wynagrodzeń, ale o wszystkie inne 

przeznaczone w projekcie budżetu.  

Odnośnie tego transparentu to według jego wiedzy, przekazanych mu informacji, pojawił się 

on w następnie tych warsztatów, gdyż kilku Radnych właśnie zakomunikowało, że istnieje wola 

likwidacji tej szkoły. Nic nie dzieje się z niczego, zawsze musi być jakiś impuls odnośnie 

działania w tym kierunku. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski uznał, że nie będzie się już ustosunkowywał do 

wypowiedzi Pana Michalskiego. 

Jeżeli chodzi o kwestię dotyczącą decyzji i woli to nikt w dniu dzisiejszym jest jej nie 

przedstawi. On osobiście nie uczestniczył w części tych warsztatów. 

Podkreślił, że decyzją Rady Gminy jest podjęta uchwała podjęta na Sesji Rady, dopóki tak się 

nie stanie to wszystko pozostaje w formie plotek, niedomówień. Prosi, żeby Państwo ze swojej 

strony bardziej uspokajali aniżeli podsycali ogień, który na dzień dzisiejszy tli się. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar  korzystając z obecności Radnego Powiatu 

Nowodworskiego Pana Michała Ambroziak zwrócił uwagę na konieczność postawienia znaku 

STOP w miejscowości Przemysław oraz na inwestycję w Drewnicy budowy chodnika od apteki 

w stronę wału. Droga tam jest o tyle zwężona, że należy zrobić pobocze, aby minęły się tam 

dwa pojazdy. Prosi o przypomnienie tych kwestii, ponieważ były już pisemnie zgłaszane przez 

Wójt Gminy. 

 

Beata Stęplewska zapytała gdzie i kiedy będzie można zobaczyć audyt, poprzedni 

zamieszczony jest na stronie gminy w zakładce oświata oraz ile ta usługa kosztowała.  

Czy dobrze zrozumiała, że audyt został przedstawiony w Kuratorium z prośbą o opinię. 

Zapytała czy w gminie jest osoba odpowiedzialna za prowadzenie strony gminnej, czy jest 

możliwość, aby ważne uroczystości, jakie mają miejsce w sołectwach znajdowały się na tej 

stronie. Chociażby brak jest jakiejkolwiek informacji odnośnie obchodów Święta 

Niepodległości, o których wspominał Przewodniczący Rady. Czy jest jakiś kanał, aby sołectwa 

przesyłały takie informacje.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski w najbliższych dniach audyt zostanie podany do 

publicznej wiadomości na stronie internetowej. Odnośnie strony internetowej trwają prace,  

w przyszłym roku zostanie ona całkowicie zmieniona jak również planowane jest 

wprowadzenie aplikacji szybkiego powiadamiania mieszkańców.  

Do Pomorskiego Kuratora Oświaty zostało skierowane pismo w celu zapoznania się ze stanem 

oświaty na terenie Gminy Stegna po przeprowadzonym audycie, tak jak miało to miejsce przy 

poprzednim. Koszt przeprowadzenia audytu to 51.999,48 zł. 

Postaramy się go umieścić w przyszłym tygodniu. 

 

Radna Bogumiła Duraj  12 listopada 2019 r. zmianie uległy stawki opłat za wynajem świetlic 

i w związku z tym chciałaby poprosić Sołtysów, opiekunów świetlic i Państwa Radnych  

o przeanalizowanie tych podwyżek, ponieważ są one bardzo duże. Niektóre stawki wzrosły 

nawet 200-300 %. Prosi, aby w jak najkrótszym okresie czasu spisali swoje uwagi, swoje 

ewentualne wnioski lub jakieś zmiany odnośnie tych nowych stawek ustalonych przez Gminny 

Ośrodek Kultury i przekazali je do swoich Radnych, abyśmy mogli pochylić się ewentualnie 

nad tematem. 

 

W związku z wyczerpaniem listy mówców oraz porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna zamknął XI Sesję Rady Gminy. 
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